
ÒQue ning� no s'esperi cap canvi irref lexiuÓ

El nou alcalde d'Olot diu que estan assimilant la nova situaci� i que tenen temps per

davant per anar introduint la seva manera d'entendre el govern i la ciutat

Af irma que vol escoltar tothom i que ar ticular� comissions ciutadanes en quatre �mbits

Josep Maria Corominas, fotograf iat al balc坦 del seu

nou despatx, a Can Joanetes, seu de l'Ajuntament

d'Olot Foto: J.C.

Josep Maria Corominas repassa els primers dies com a alcalde

d'Olot. Detalla el nou model d'organitzaci� que impulsa el seu equip

i insisteix en ar ticular la par ticipaci� ciutadana.Les sensacions s�n

bones...S�, molt bones. Vaig pel carrer i em sento molt ben

tractat.Ha deixat moltes coses enrere?S�, companys de l'hospital

amb qui he treballat durant trenta anys. He viscut emocions

contradict�ries. Ser escollit alcalde �s una emoci� que no es pot

explicar, per� fa mal abandonar els companys de feina. Haig de dir,

per�, que estic molt ilálusionat amb la tasca que tinc al davant.Com

han estat els primers dies?Aterrar en una alcaldia com la d'Olot t�

el seu proc�s. Governarem com a m�nim quatre anys i, per tant,

farem les coses pas a pas. Estem assimilant la situaci�. A par tir d'ara, cada regidor es reunir� amb la gent de la

seva �rea per prendre contacte amb com est� tot.Algun cop d'efecte?No. Que ning� no s'esperi cap canvi sobtat,

ni irref lexiu. Aix� no vol pas dir, per�, que el nostre projecte de ciutat i d'Ajuntament no sigui molt diferent del

projecte que hi ha hagut f ins ara.Com s'han trobat l'Ajuntament?Ordenat, amb un bon funcionament, sense

urg�ncies... i aix� ens permet fer les coses amb m�s calma. Agraeixo a l'equip de govern sor tint el magn�f ic

trasp�s de poder que ens ha fet.I la caixa, com est�?Amb un deute de 28 milions, per�, amb unes f inances en

bon estat. Paguem a 60 o 70 dies.Vost� ha insistit que s'ha de fer un pas endavant en par ticipaci�. Com

l'ar ticular�?Amb un di�leg permanent amb la resta de grups que han obtingut par ticipaci�, que volem

institucionalitzar; amb l'ofer ta als qui no han tingut representaci� de poder dur temes als plens a trav�s de

preguntes a l'alcalde en el torn de precs i preguntes, i amb la creaci� de comissions ciutadanes per a les quatre

grans �rees del govern: serveis interns i innovaci�, promoci� econ�mica, cohesi� social, urbanisme i medi

ambient.Ha parlat d'ÒaprimarÓ l'estament pol�tic. Qu� vol dir?El moment econ�mic ens hi obliga, per�, la idea base

�s que ens sembla bo que hi hagi una reducci� hor�ria dels regidors a l'Ajuntament i implantar la f igura d'un

gerent que doni coher�ncia les directrius pol�tiques i les transmeti als t�cnics. No �s un model nou. L'han aplicat

amb �xit a Sant Cugat i Figueres.  Tot plegat quedar� ref lectit en un pla de govern.Qu� m�s inclour�?Els grans

objectius per anys i el seu ref lex pressupostari, una gran voluntat de representaci� del municipi i un sistema

d'an�lisi i control de com es duen a terme les grans l�nies pol�tiques.El seu programa tenia quatre cap�tols. Com

els concreta ara?Volem fer costat a les empreses i al comer� i treballar per un parc dels volcans i pel turisme;

continuar la feina feta en benestar social i en educaci� i refor�ar-la si cal; buscar el contacte constant amb els

barris i amb les entitats per millorar el dia a dia, i fer canvis a l'administraci�. Els canvis es notaran m�s quan

puguem fer el nostre pressupost.Temes clau. La pla�a Mercat.La volem fer nova per una q�esti� estrat�gica. A

ning� li agrada l'actual caixa verda i rehabilitar-la com ara est� previst em fa por pels problemes que puguin

sorgir. Farem un avantprojecte, el valorarem juntament amb la reubicaci� provisional de les parades, i,

l�gicament, prioritzarem l'opini� dels placers.La variant.El tram de la Generalitat est� pendent dels �ltims

estudis i de trobar par tida pressupost�ria. La de l'Estat est� a les beceroles. Pel nou govern, �s prioritari.I els

estudis d'ar t.Treballarem amb les universitats per aconseguir estudis universitaris i no necess�riament han

d'estar lligats a l'ar t, per als quals ja tenim graus de disseny. Per nosaltres, �s una q�esti� estrat�gica. Poden ser

un revulsiu econ�mic i social.El seu nom sona per a la Diputaci�. Com ho veu?Que no �s incompatible amb

l'alcaldia i pot ser un benef ici per a la ciutat. No he tingut, per�, cap trucada del par tit.KL'entrevista compler ta a
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